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Y T T R A N D E  
 
 

Liberalerna ser positivt på den föreslagna inriktningen. 
 
Däremot vill vi skicka med ett antal saker som vi i samband med beredning av 
ärendet har uppfattat som inte helt klarlagda. 
 
Vi anser att det är viktigt att man hittar en ny plats i Solna för den minigolfbana som 
nu måste rivas. Vid beredningen fick vi intryck av att det skulle lösa sig genom att 
man hade flera olika tänkbara lokaliseringar under utredning. Men i öppet brev till 
kommunstyrelsen som inkommit nu i helgen från minigolfens ordförande får man en 
delvis annan bild. Vi förutsätter att detta går att lösa på ett bra sätt. 
 
Delar av den kommande träningsanläggningen för AIK kommer att hamna inom 
strandskyddsområdet för Råstasjön. Också detta förklarades vid beredningen vara 
oproblematiskt. Vi anser att den frågan bör genomlysas mer ingående innan man 
kommer för långt i planeringen och anser att strandskyddsområdet bör respekteras 
på lämpligt sätt. 
 
Vid Råstasjöns IP bedrivs idag en testverksamhet för nya fyllningsmaterial till 
konstgräsplaner. Det kan idag göras flexibelt genom att denna IP är uppdelad i tre 
fotbollsplaner. Om man nu tänker sig att en större fotbollsplan på Huvudstafältet ska 
ersätta anläggningen vid Råstasjön, så förstår vi inte annat än att denna 
testverksamhet måste upphöra i Solna såvida man inte tar en hel 9- eller 11-
mannaplan i anspråk för detta. Det tycker vi är beklagligt och vi ser fram emot att det 
presenteras en lösning också på detta. 
 
Slutligen är vi fundersamma när det gäller eventuella insynsskydd som AIK kan 
komma att vilja sätta upp vid sin nya träningsanläggning och hoppas att man kan 
slippa den typen av ingrepp dikt an mot natrurreservatet och inom 
strandskyddsområdet. 
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